
Protokół Nr 9/2003 
z obrad IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 27 października 2003r. 

Obrady IX zwyczajnej sesji Rady Gminy otworzyła Pani Krystyna Podgórska – 
Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności 
prawomocność obrad. 
Wszyscy radni obecni.
Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, sołtysów, gości zaproszonych, Wójta Gminy, 
Zastępcę Wójta, pracowników Urzędu Gminy oraz mieszkańców gminy.
Sesję rozpoczęto w Gimnazjum w Przywidzu o godz. 17-tej a zakończono o godz. 19.30.

Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
a/ zatwierdzenie porządku obrad,
b/ przyjęcie protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz.

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania podjętych uchwał i działalności w okresie 
międzysesyjnym.

3. Interpelacje radnych,
- wolne wnioski.

      4.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwał:
           a/ w sprawie zmiany budżetu gminy Przywidz na 2003r.
           b/ w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Jodłownie.

c/ w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz 
    wartości jednego punktu dla pracowników samorządowych zatrudnionych 
   w jednostkach organizacyjnych Gminy Przywidz.

           d/ w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2002 Rady Gminy Przywidz w sprawie 
   powołania stałych komisji Rady i ich składów osobowych.

           e/ w sprawie przyjęcia planu pracy komisji gospodarczej.
f/ w sprawie wyboru ławników sądów powszechnych.

           g/ w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej.
5.Informacja o realizacji budżetu gminy Przywidz za I półrocze 2003 – ref. p.o. skarbnika
6.Informacja dot. analizy oświadczeń majątkowych- ref. Przewodnicząca R.G. i Wójt.
7.Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
8.Wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad.

Ad.1. a Radni uwag do porządku obrad nie wnieśli.
Jednogłośnie przyjęto w/w porządek.

Ad.1b Jednogłośnie przyjęto protokół z ostatniej sesji Rady Gminy.

Ad.2. Pani Bożena Mielewczyk – Zawada  - Wójt Gminy Przywidz przedstawiła 
Sprawozdanie z wykonania podjętych uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym 
/ w zał./. 
Uwag radni nie wnieśli.



Ad.3. Interpelacje radnych – wolne wnioski.

1. Radna Joanna Zdrojewska –   
a/ komisja rewizyjna prosiła o informację; kiedy przetargi się odbywają, bo 
chcielibyśmy w niektórych uczestniczyć w charakterze obserwatorów.Nie 
otrzymaliśmy żadnych informacji o terminie przetargów, mimo,że otrzymaliśmy 
pismo, że nie ma prawnie żadnych przeszkód. 
Mamy sporo zastrzeżeń co do terminów wykonywania przetargów.
Remonty szkół rozpoczynają się pod koniec sierpnia i przeciągają się na rok szkolny, 
co zagraża bezpieczeństwu dzieci.
b/ opał do szkoły w Trzepowie został przywieziony w ostatniej chwili. Niewiele 
brakowało a bylibyśmy bez opału.
Jeszcze raz prosiła o szybsze organizowanie przetargów  informowanie komisji 
rewizyjnej    o terminach przetargów przynajmniej co niektórych, tych 
najważniejszych.

2. Pani Wójt Gminy –   wnosiła aby radni interpelacje składali na piśmie.
Natomiast dzisiaj będziemy  wnioski i interpelacje zapisywać,  państwu wyczerpująco 
odpowiemy na piśmie. Odpowiadając radnym wyrywkowo, możemy popełnić błędy.

3. Radny Andrzej Rogowski -    Dlaczego nie otrzymaliśmy odpowiedzi na wniosek 
z ostatniej sesji Rady zgodnie z zapisem w protokóle.; Pani Podyma da odpowiedź na 
piśmie na temat rzeczoznawców, którzy wyceniają budynki komunalne.
2. W protokóle jest też zapisane, że Pani Wójt odpowie na piśmie na temat udzielanej 
decyzji warunków zabudowy zagospodarowania terenu na temat budowy domu 
mieszkalnego / letniskowego/ na Campingu .
3. Pytanie do Pani Wójt – czy wystąpienie na poprzedniej sesji Pana Adama 
Maruszaka  było skonsultowane z Panią Wójt, odnośnie ..”że nie może składać 
wniosku do SAPARD-u z uwagi na to, że Rada Gminy nie zatwierdziła skarbnika 
gminy ..”

       4.  Pani Wójt Gminy – wszystko odpowiemy na piśmie.
       5.  Radny Andrzej Rogowski – minęło 30 dni i nie ma odpowiedzi.

Wolne wnioski:

1.      Radny Andrzej Rogowski –   czy może Pani Wójt przybliżyć Klub Rzymski, który był 
organizatorem konferencji w Hamburgu? Co to za organizacja?

2.      Wójt Gminy –   Byliśmy na spotkaniu seminaryjnym w Hamburgu . Jeśli ktoś chciałby 
zapoznać się z materiałami  tego seminarium, to prosimy o spotkanie.
Klub Rzymski jest to organizacja międzynarodowa, która działa po stronie niemieckiej 

Ad.4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał.

a/ w sprawie zmiany budżetu gminy Przywidz na 2003r.
Przewodnicząca Rady Gminy – poprosiła o komentarz do projektu uchwały Panią Barbarę 
Borowska – p.o. skarbnika gminy.
Pani B. Borowska – po stronie dochodów budżetowych zwiększa się budżet gminy o kwotę 
36.200 zł zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały.
Po stronie wydatków budżetowych dokonuje się zwiększenia planu   wydatków o kwotę 
36.200 zł.
Zwiększono część subwencji oświatowej  ogólnej o kwotę 19.200 zł



Agencja Nieruchomości Rolnej udzieliła bezzwrotnej pomocy finansowej w wysokości 7.000 
zł oraz kwotę 5 tys. zł na wyposażenie placu zabaw. Sejmik Województwa Pomorskiego 
przyznał kwotę 5 tys. zł na program powszechnej nauki pływania.

Pozytywne opinie swych komisji  do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2003r. przedstawili: Pan Andrzej Przybycień – przewodniczący komisji budżetu i finansów   i 
Pan Dariusz Stasiak – przewodniczący komisji kultury, oświaty, zdrowia i sportu.

Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr IX/61/2003. / w zał./

Ad.4b w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Jodłownie. 
Pani Krystyna Podgórska – poprosiła o komentarz do projektu uchwały Panią B. Podymę –
inspektora w Urzędzie Gminy. 
Pani B. Podyma – jest to mieszkanie komunalne znajdujące się w lokalu nr 3 połozonym 
położonym budynku poszkolnym w Jodłownie przy ul. Kasztanowej 15. Najemcą 
powyższego lokalu jest Ryszard Brzeski i on wnosi o kupno tego mieszkania. Pozostałe 3 
lokale są już wykupione.
Pan Jerzy Migas – przewodniczący komisji gospodarczej, powiedział, że komisja nie wnosi 
zastrzeżeń co do projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy – kto z państwa radnych jest „za” przyjęciem w/w uchwały?
Radni uwag nie wnieśli i jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. / w zał. Uchwała Nr 
IX/62/2003/

Ad.4c w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu dla pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Przywidz.

Przewodnicząca Rady Gminy – poprosiła o opinię przewodniczących komisji rady.
Pan Dariusz Stasiak – opinia komisji kultury, oświaty, zdrowia i sportu była pozytywna.
Pan Andrzej Przybycień – komisja budżetu i finansów wyraziła pozytywną opinię. Jest to 
uchwała, która reguluje stan prawny wynagrodzeń dla obsługi.
Uwag radni nie wnieśli.
Głosowanie
Przy 14 głosach „za” i 1 „przeciw” uchwałę Nr IX/63/2003 radni podjęli. / w zał./

Ad.4d w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2002 Rady Gminy Przywidz w sprawie powołania 
stałych komisji Rady i ich składów osobowych.

Przewodnicząca Rady Gminy – powiedziała, że 5.08 do Rady Gminy wpłynęła rezygnacja 
Pana Mieczysława Bronka z uczestnictwa komisji rewizyjnej.
Radny Andrzej Rogowski  - chciał przybliżyć radnym zapis ze Statutu Gminy – rozdz. 8 § 42 
„Rada wybiera przewodniczącego oraz pozostałych członków komisji rewizyjnej w liczbie 5, 
w tym zastępcę przewodniczącego i sekretarza komisji.” W przypadku odwołania Pana 
Mieczysława Bronka z członka komisji należałoby powołać w skład komisji innego radnego, 
aby komisja mogła działać zgodnie z Statutem.
Przewodnicząca Rady Gminy – kto z państwa radnych jest „za” przyjęciem rezygnacji Pana 
Mieczysława Bronka z uczestnictwa w komisji rewizyjnej.
Radny Andrzej Przybycień – można odczekać z powołaniem nowego członka komisji 
rewizyjnej, gdyż będą wybory uzupełniające do Rady.



Radca prawny – na początku obrad jakbyśmy wprowadzili punkt o powołaniu nowego 
członka komisji rewizyjnej, to radni musieliby przegłosować ten punkt bezwzględną 
większością głosów wprowadzając zmiany do porządku.
Pani Krystyna Podgórska – dzisiaj możemy przyjąć tylko rezygnację.
Kto z radnych jest za przyjęciem rezygnacji Pana M. Bronka z uczestnictwa w komisji 
rewizyjnej?
Przy 11 głosach „za” i 4 „wstrzymujących się” przyjęto w/w uchwałę / w zał. Uchwała Nr 
IX/64/2003/.

Ad.4ew sprawie przyjęcia planu pracy komisji gospodarczej.

Pan Jerzy Migas – przewodniczący komisji gospodarczej przedstawił plan pracy swej komisji 
/ w zał./
Uwag nie wniesiono.
Głosowanie
Przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymujący się” przyjęto uchwałę Nr IX/65/2003. / w zał./

Ad4f  w sprawie wyboru ławników sądów powszechnych

Przewodnicząca Rady Gminy – na ostatniej sesji Rady radni wyłonili Zespół ds. opiniowania 
kandydatów na ławników. Przedstawiła informację z pracy Zespołu / w zał./
Przygotowaliśmy listę kandydatów na ławników. Wymóg ustawowy jest taki, że wybory 
odbywają się w głosowaniu tajnym.
Przygotowaliśmy karty do głosowania i radni zdecydują czy z listy kandydatów wszyscy 
wchodzą  czy też nie. Jeśli nie zgadzamy się na kandydaturę z listy, to wykreślamy nazwisko, 
a następnie dokonujemy  wyboru do Sądu Okręgowego w Gdańsku w tym do Sądu Pracy i 
Ubezpieczeń Społecznych, pozostałe nazwiska wpisujemy do Sądu Rejonowego w Gdańsku, 
w tym 4 nazwiska wpisujemy do Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych.
Radny Teodor Formela -  ma wątpliwości bo nie znam wszystkich kandydatów. Zespół 
powinien nam przedstawić opinie o kandydatach, kto ich zgłaszał. Do 15.10. zespół miał nam 
przedstawić opinię o kandydatach zgodnie z uchwałą.
Pani Krystyna Podgórska – kandydaci zgłaszali się w oparciu o listy 25 mieszkańców. Nic 
nadto nie możemy powiedzieć. W myśl ustawy kandydaci spełniają wymogi.
Radny A. Rogowski – czy kandydaci byli rekomendowani przez instytucje, związki 
zawodowe?
Przewodnicząca Rady Gminy – wszyscy byli z list mieszkańców. Mieszkańcy swoim 
podpisem rekomendowali kandydatów.
Następnie przystąpiono do wyboru członków komisji  skrutacyjnej.
Radni zgłosili kandydatury:

1. Barbara Rutkowska – Szymendera
2. Joanna Zdrojewska
3. Jerzy Migas

W/w wyrazili zgodę na członków komisji skrutacyjnej.
Rozdano kartki do głosowania.
Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie przystąpiono do dalszych obrad.
Ponieważ komisja skrutacyjna nadal liczyła głosy, Przewodnicząca Rady Gminy 
zaproponowała aby przystąpić do realizacji dalszych punktów porządku obrad.
Radca prawny – przestawić kolejność punktów obrad można, tylko nie wolno dodawać 
nowych punktów w trakcie.



Ad.5 Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2003r.
Pani Barbara Borowska – p.o. skarbnika gminy – powiedziała, że dochody gminy na rok 2003 
określono na kwotę 7.459.531 zł w tym na zadanie zlecone – 419.240 zł. W I półroczu 
dokonano zwiększenia planu dochodów o kwotę 55.739 zł w tym na zadania zlecone – 37.342 
zł.
Plan dochodów na I półrocze wynosił 7.515.270 zł, wykonanie na 30.06 – 4.032.607 zł co 
stanowi 53,66% planu.
Wydatki w uchwale budżet na  2003 rok określono na kwotę 7.849.023 zł.
Plan wydatków zwiększono o kwotę 55.739 zł z przeznaczeniem na:
- przeprowadzenie referendum w sprawie przystąpienia do Unii Europejskiej – 5.396 zł
- wyprawki szkolne     - 8.096 zł,
- odpis na ZFŚS dla nauczycieli emerytów,  rencistów – 3.927 zł
- składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej 
– 2.375 zł,
- wypłatę obligatoryjnych zasiłków z pomocy społ.    – 21.475 zł,
- dożywianie uczniów    - 14.470 zł.
Plan wydatków na 30.06.2003 wynosił 7.904.762 zł a wykonanie 3.746.489 zł co stanowi 
47,4%.
Uwag radni nie wnieśli.

Ad.6. Informacja dot. analizy oświadczeń majątkowych za 2002r.
Pani Bożena Mielewczyk- Zawada-  Wójt Gminy- przedstawiła informację dotyczącą analizy 
oświadczeń majątkowych za 2002 r.(w zał.) oraz informację Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Tczewie odnośnie analizy oświadczeń majątkowych za 2002r. (w zał.). 
Pani Krystyna Podgórska- Przewodnicząca Rady Gminy- przedstawiła analizę oświadczeń 
majątkowych radnych za 2002r. oraz informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Tczewie. 
Poinformowała także o analizie oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącej 
Rady dokonaną przez Wojewodę Pomorskiego.
Pan Eustachy Kalinowski- czy oświadczenia majątkowe były tak skomplikowane, że 
wystąpiły błędy?
Radca prawny- Ustawodawca źle skonstruował punkt VIII odnośnie wynagrodzenia.

Ad.7. Zapytania i wnioski mieszkańców gminy.
1) Pan Zbigniew Deja- otrzymał pismo z Urzędu Gminy obciążające go na 60 zł. za koszenie 
swojej  działki przy masarni. Chciałby się dowiedzieć kto, kiedy i jakim prawem tam 
wchodzi. Co najmniej 5 razy kosą wyciął chwasty. Wywiózł to wszystko i jakim prawem 
otrzymuje pismo obciążające za te czynności. Może pracownicy Urzędu Gminy przypisali to 
sobie. Często widział, jak nad jeziorem jeden pracownik grabił plażę, za pół godziny drugi, a 
potem następni. Nie życzy sobie takich pism i odbiera to jako złośliwości ze strony Urzędu 
Gminy. Poza tym  prosił o usunięcie płyt betonowych, które leżą na dojeździe do działek.
2) Pracowników Urzędu Gminy można by wykorzystać w inny sposób, np. wysłać ich na ul. 
Słoneczną by wykonać odwodnienie, bo po deszczu piwnica p. Deji jest zalewana.
3) Na osiedlu 700- lecia całą niedzielę nie było wody- nikt palcem nie kiwnął, nie była to 
poważna awaria.
4) Rada Sołecka wsi Przywidz nie może się zebrać.
5) Dlaczego z przepompowni ścieki wypływają do jeziora?
   Wójt Gminy- awarie wody nie można przewidzieć, ale robimy wszystko, aby były najmniej 
dokuczliwe. W związku z tym wysłaliśmy informacje do sołtysów wywiesiliśmy na tablicach 
numery telefonów kontaktowych, gdzie można dzwonić w razie awarii wody. Jeśli chodzi o 



koszenie działek, to kosiliśmy parokrotnie te działki, gdyż chwasty rosnące w  środku 
Przywidza to wygląd nieestetyczny.
Pan Deja- na ziemi gminnej parę metrów dalej rosną chwasty po pas, a do mnie się czepia. 
Odnośnie awarii wody wydzwanialiśmy do Pani Pacewicz. Ktoś przed godziną 12.00 zamknął 
zasuwę.
Pani Pacewicz- Jak była awaria nie było mnie w domu. W mieszkaniu moim był  pracownik i 
odbierał telefony. Prawdopodobnie osoby, które dzwoniły były bardzo agresywne. Nie wiem 
czy to Pan czy ktoś inny. Nikt nie zgłaszał awarii do p. Gogoli. Pani Zienowicz z Piekła 
Dolnego zgłosiła do p. Gogoli, że jest niskie ciśnienie i wówczas ok. godz. 16.00  p.Gogola 
pojechał zobaczyć co się dzieje.
Pan Jerzy Jusiak- Z-ca Wójta Gminy- wyjaśnił sprawę ścieków. Nie ma możliwości fizycznej, 
aby ścieki wylewały się z przepompowni. W projekcie jest założenie, że jest jedna obniżona 
studzienka. Było tak, że ze studzienki koło Gimnazjum ścieki szły do jeziora. W tej chwili już 
wiemy, co musimy zrobić. W projekcie nie uwzględniono modułu powiadamiania. Nie 
zainstalowano modułu powiadamiania telefonicznego. Nie było prądu i nie zapaliła się 
czerwona lampka sygnalizująca awarię. Musimy zainwestować ok. 5 tys. na UPS i moduł 
powiadamiania telefonicznego telefonicznego awarii.
Pan Eustachy Kalinowski- w sprawozdaniu Wójta Gminy Pani Wójt poinformowała, że 
udzielono odpowiedzi na pisma. Ma uwagi do tego, co powiedziała Pani Wójt, że radni mają 
składać interpelacje na piśmie. Według statutu §27 pkt3, który mówi, że radni mogą składać 
interpelacje na sesjach. 28.04.2003r. złożył w Radzie Gminy pismo i do tej pory nie ma 
odpowiedzi. Podziękował Pani Wójt za „wspaniały wjazd” na ulicę Polną w Jodłownie, 
wykonany przez firmę, która została wyłoniona w przetargu. Uroczyste otwarcie zorganizuje 
w terminie późniejszym. Uchwały na sesji powinny być czytane, bo my siedzimy i nic nie 
wiemy o co chodzi. Można opuścić podstawę prawną, ale treść powinna być odczytana. Jeśli 
nie jest czytana to zaproszeni goście powinni mieć ją w ręku. Tak jest wszędzie stosowane w 
gminach, w powiecie. Rozmawiał o tym z Panią Przewodniczącą i obiecała, że tę sprawę 
załatwi. Podziękował Pani Wójt za realizację wniosków  komisji ładu i porządku z 
poprzedniej kadencji.
Od tygodnia mieszkańcy Jodłowna piją brudną wodę.
Pan Jerzy Jusiak – odniósł się do zarzutu co do firmy remontującej drogi gminne. Firma jest 
słaba. Oferentów  przetargu było 3. W zamówieniach publicznych są 2 kryteria, którymi 
możemy się posługiwać tj. cena i rękojma. Od 1,5 miesiąca walczymy z tą firmą. W srodę 
odbyło się spotkanie firmy z sołtysami. Mają opóźnienia z wykonawstwem robót. 
Pan Zarach – do 31.10.2003r. mamy w harmonogramie Jodłowno.
Pan Eustachy Kalinowski – na ul. Polnej jest przepust i woda stoi i dziury się robią. Rano 
zasypał dziury i popołudniu Pani Wójt była na kontroli i polecono mi, że jakąkolwiek dziurę 
chcę zasypać, to musi być zgoda właściciela. Wobec tego zadał pytanie: Kto wydał zgodę na 
usypanie kopczyka w okolicach tego przepustu na odcinku 3 metrów. Oczekuje odpowiedzi.
Radny A. Rogowski – Nie ma żadnego problemu aby w przyszłości nie było żadnych 
problemów. Zmienić kryterium, nie pieniądze są najważniejsze a jakość, fachowość i cena.
 Przewodnicząca Rady Gminy – Pan radny powiatowy wyraził swoje krytyczne uwagi co do 
przebiegu sesji. Sądzę, że jestem wyrazicielką wszystkich radnych. Radni podejmują decyzje 
i otrzymują komplet materiałów orientują się jakie decyzje podejmują i jak brzmi projekt 
uchwały. Jeśli chodzi o szczegółowe zapoznanie się z materiałami to możemy Pana zaspokoić 
w każdej chwili, gdyby Pan taką wolę wyraził. Po części, proszę oddać nam credo zaufania, 
które mieszkańcy i min. i Pan złożył na ręce radnych a ja mam tylko przyjemność 
przewodniczenia i stosuje się do prośby radnych by nie zajmować czasu czytaniem uchwały.

Ponieważ wróciła komisja skrutacyjna, wrócono do punktu 4f porządku obrad.



Pani Joanna Zdrojewska – odczytała protokół komisji skrutacyjnej z tajnego głosowania nad 
wyborem ławników do sądów powszechnych.     / w zał./
Głosowanie nad uchwałą.
Radni jednogłośnie przyjęli uchwałę Nr IX/66/2003 / w zał./
Pan Henryk Lubotzki – kto będzie nas leczył, jak lekarze są radnymi i teraz jeszcze wybrani 
zostali ławnikami.
Pan Dariusz Stasiak – czy kiedykolwiek się zdarzyło, że nie było mnie w pracy z powodu 
sesji rady lub posiedzenia komisji?
Radna Joanna Zdrojewska – Pan Kotyński, który jest lekarzem otrzymał najmniejszą ilość 
głosów.

Ad.4g w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej.
Przewodnicząca rady Gminy – radnej Barbarze Rutkowskiej-Szymenderze zaproponowano 
stanowisko z-cy dyrektora szkoły. Ustawa nie przyzwala na pełnienie obowiązków z-cy 
dyrektora i wypełnianiu mandatu radnego.Radni otrzymali przemyślenia Pani Barbary.
Ubolewam nad stratą  tak  aktywnego radnego.
P.A.Rogowski – a co będzie jak wynik głosowania będzie mniej za odwołaniem a więcej 
przeciw odwołaniu?
Przewodnicząca rady Gminy – z mocy ustawy mandat radnego ustanie.
Pani B. Rutkowska – Szymendera – dodała, że bardzo żałuje, że musi zrezygnować z 
mandatu, ale tak nakazuje ustawa.
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.
Przy 11 głosach „za”, 1 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” uchwałę Nr IX/67/2003 podjęto.

W imieniu Rady Gminy, Przewodnicząca Rady wręczyła Pani Barbarze kwiaty i 
podziękowała za aktywny udział w pracach Rady.

Ad.8. Wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Teodor Formela – wnioskował, aby sprawozdania Wójta Gminy radni otrzymywali 
przed sesją szybciej a nie 5 minut przed sesją.
Radny A. Rogowski – trzeba uchwalić na ile dni przed sesją radni mają otrzymać 
sprawozdanie.
Ostatni raz prosimy jako komisja rewizyjna Urząd Gminy  za pośrednictwem 
Przewodniczącej rady Gminy o informowanie o wszelkich przetargach  komisję rewizyjną. To 
jest 4-te wystąpienie na przestrzeni pół roku.
Pani Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała pismo, które wpłynęło do Rady Gminy 
30.08. 2003r. od Stowarzyszenia Polskich Kombatantów  w Kraju  Samodzielny Oddział 
Ziemi Kaszubskiej w Przywidzu. / w zał./
- pismo dyrektora Zespołu Przedszkolno – Szkolnego w Przywidzu dot. nadania szkole tytułu 
„Szkoła z Klasą”./ w zał./

Radny A. Rogowski – jakie przetargi związane z uchwałą Rady Gminy  odbyły się i z jakim 
wynikiem?
2/ na poprzedniej sesji złożyliśmy wniosek o przeprowadzenie konkursu na stanowisko 
skarbnika gminy- prosi o podanie informacji w tej sprawie.

Wójt Gminy – na I-wsze pytanie odpowiemy na piśmie.
Jeśli chodzi o skarbnika – zrobiliśmy postępowanie kwalifikacyjne. Zgłosiły się 4 
kandydatów. Z tych 4 komisja wybrała 1 osobę, która zrezygnowała po 2 tygodniach.
Ponownie ukaże się ogłoszenie w prasie o zatrudnieniu skarbnika gminy.



Pan Kalinowski – postawił wniosek aby nadanie szkole w Przywidzu tytułu Szkoła z Klasą 
upublicznić, szczególnie informacja powinna iść na obrzeża gminy. Mieszkańcy zarzucali, że 
w Przywidzu w szkole jest źle, chuligaństwo itd. To właśnie zaprzeczy złą opinię o szkole.
Przewodnicząca Rady Gminy   - nadanie szkole tytułu na pewno będzie uroczyste. Na razie 
Pani dyrektor nas zawiadamia o tej sprawie.
Pani Joanna Zdrojewska – zwróciła się do Rady o dofinansowanie Gminnego Konkursu 
Matematycznego  w Trzepowie. Ma prośbę, aby Rada przejęła patronat nad konkursem.
Chodzi o kupno nagród, bo szkoła nie ma pieniędzy.
Radny Wojciech Etmański – pytał o mostek w Trzepowie, obiecał, że na każdej sesji będzie 
pytał o mostek.
Pan Jerzy Jusiak – będę próbował w Agencji Wojskowej załatwić kupno taniego pomostu. 
Może uda się zakupić 1 przęsło. 
Na naprawę mostku potrzeba 130 tys. zł. Tych środków gmina nie ma. 

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: G. Pożoga
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